

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3461330

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	WITTYCELL	06/23/2014
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	ABIVAX	
Street Address:	5 RUE DE LA BAUME	
City:	PARIS	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	75008	
PROPERTY NUMBERS Total: 5		
Property Type	Number	
Application Number:	12675595	
Application Number:	13123122	
Patent Number:	8642565	
Patent Number:	8211861	
Patent Number:	8207135	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(612)332-9081	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	6123325300	
Email:	kschultz@merchantgould.com	
Correspondent Name:	ANNELIESE S. MAYER	
Address Line 1:	80 SOUTH 8TH STREET	
Address Line 2:	MERCHANT & GOULD P.C.	
Address Line 4:	MINNEAPOLIS, MINNESOTA 55402	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	16298.0002FPWO	
NAME OF SUBMITTER:	ANNELIESE S. MAYER	
SIGNATURE:	/Anneliese S. Mayer/	
DATE SIGNED:	07/29/2015	
Total Attachments: 10		

source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page1.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page2.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page3.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page4.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page5.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page6.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page7.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page8.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page9.tif
source=2015-07-29_Merger-Wittycell-into-ABIVAX#page10.tif

TRANSLATION FOR INFORMATION ONLY

WITTYCELL
A french *Société par actions simplifiée* with a share capital of €852,715
Registered office: 8b rue Gabriel Voisin 51100 Reims
484 030 366 RCS REIMS
« the Company »

MINUTES OF THE SOLE SHAREHOLDER'S DECISIONS
TAKEN BY PRIVATE DEED
DATED JUNE 23, 2014

In the year two thousand and fourteen, on June 23,

The company Abivax, a french *société anonyme* with a share capital of €66,550, whose the registered office is located 5 rue de la Baume 75008 Paris, registered with Trade and Companies Register of Paris under number 799 363 718, represented by Mr. Ehrlich Hartmut, managing director,

As sole shareholder and owner of the entirety of the 8,527,150 shares composing the share capital of the Company,

After taken into consideration:

- the by-laws of the Company.

Took the decisions set out below, based on the following agenda:

- Dissolution without liquidation of the company in accordance with Article 1844-5 paragraph 3 of the French civil code,
- Decisions to be taken on the applicable tax system,
- Authorization to the Managing Director to sign the declaration of dissolution,
- Powers to carry out legal formalities.

FIRST DECISION

The sole shareholder decides, in accordance with the provisions of article R 210-14 of the French commercial Code and article 1844-5 of the French civil Code, to wind up the Company by anticipation.

Consequently, the sole shareholder undertakes to comply with all the applicable legal provisions regarding the various statements and disclosures to be made in connection with the payment of corporate income tax and all other taxes or duties payable upon completion of the Company's dissolution and to substitute for the Company in complying with the payment of any taxes, social security contributions or levies to be paid by the Company at the date of its dissolution.

Then, the sole shareholder declares that:

- In compliance with Article 1844-5, paragraph 3, of the French civil Code, this dissolution shall entail the transfer of all the Company's assets and liabilities to ABIVAX without giving rise to liquidation,
- The Company's creditors shall have a period of 30 days as from the publication of the notice of dissolution in a legal gazette in which to state their opposition, in accordance with article 1844-5, paragraph 3, of the French civil Code,

TRANSLATION FOR INFORMATION ONLY

- The dissolution of the Company shall be deemed complete and the transfer of all the assets and liabilities shall take legal effect and be deemed to have been carried out if no opposition is voiced by the creditors within the period required by law,

It is agreed that the transfer of all the Company's assets and liabilities will take effect at the end of the legal opposition period; i.e. on July 31, 2014.

- The deregistration of the Company from the Trade and Companies Register shall be carried out within a period of one month following the transfer of the assets and liabilities, in accordance with Article R.123-75, paragraph 4, of the French commercial Code,
- The dissolution without liquidation will be subject to a fixed registration duty of € 375 as set forth under article 811 of the French tax Code, it being noted that the Company's assets are not composed of buildings,
- The dissolution without liquidation results in the universal transfer of assets as set forth under article 257 Bis of the French Tax Code. In this framework, the transfer of tangible assets and other goods held as inventories, the transfer of investment and merchandises which have been subject to VAT deducted totally or partially at the time of the acquisition, intra-community acquisition, import or self-supply delivery, the transfer of investment and merchandises, the transfer of real estate assets and building land will be exempt from VAT. The absorbing entity (*société confondante*) will substitute the absorbed entity (*société confondue*) in its obligations notably with respect to the VAT regularizations.

SECOND DECISION

The sole shareholder decides that the aforementioned dissolution operation will have, for tax purpose, an effect as from January 1, 2014. Therefore, all operations conducted by the Company with respect to the assets and liabilities as well as all commitments signed by it will be considered, for tax purposes, as having been conducted by the company ABIVAX.

The profits or losses realized as from January 1, 2014 as a result of the Company's operating activity will be added to the taxable result of the company ABIVAX.

As this dissolution without liquidation is recorded in the accounts based on the net book value of the net assets of the Company, ABIVAX will record in the annual accounts the book entries of the Company by indicating the net book value based on the original value of the net assets and the amortization and provisions. The depreciation of tangible fixed assets will be computed based on the original value booked in the Company's accounts.

1. Direct taxes

The company ABIVAX states that it is subject to corporate tax and specifically decides to submit the above mentioned dissolution to the preferential regime covered by the provisions of Article 210-A of the French Tax Code, for the needs of corporate taxation.

Consequently, the options and commitments of this decision will be the following:

Pursuant to article 210 A of the French Tax Code, the net capital gain and the profits resulting from the assets contributed and the provisions (other than the one without cause) will not be subject to corporate tax at the level of the dissolving company.

In order to benefit from these provisions, the company ABIVAX commits itself:

TRANSLATION FOR INFORMATION ONLY

- (a) To retrieve as liabilities in its balance sheet the provisions of the Company, whose taxation, if applicable the special reserve that the Company has booked with respect to the long-term capital gain previously subject to a reduced rate as well as the reserves corresponding to the provision for exchange rate fluctuation pursuant to article 39,1, 5° subparagraph 6 of the French Tax Code;
- (b) To substitute, if necessary, the Company for the reintegration of the results whose consideration was deferred for the taxation of the latter;
- (c) To calculate future capital gain, at the moment of the sale of non-depreciable assets that are made based on the value they had, from a tax point of view, in the writings of the Company;
- (d) To reinstate, if any, in the taxable profits, in the conditions and deadlines set by law, the observed capital gains, during the dissolution without liquidation, on the depreciable assets of the Company with the application of the apportion mechanism as set forth under the applicable laws

The assignment of a depreciable asset by the company ABIVAX will result in the immediate taxation of a fraction of the capital gain relating to this asset which will not yet have been reinstated. In return, the depreciations and future capital gains relating to subsequent depreciable items will be calculated based on the value that was given when the merger of assets occurred;

- (e) To file in its balance sheet the items transferred, other than assets for the value they had, from a tax perspective, in the writings of the Company. If it is not the case, the company ABIVAX will include the results of the current fiscal year during which the operation takes place, the profit equal to the difference between the fair market value of these elements and the value of the assets booked in the absorbing company for tax purposes;
- (f) To fulfill the commitments of the dissolved entity with regards to the transferred re-evaluated assets. As a general rule, it commits itself to substitute the Company for all tax commitments which could have been registered by the dissolved entity regarding the transferred assets;
- (g) To take back in its balance sheet the entries of the Company (original value, depreciations, provisions for depreciation) and continue to calculate the depreciation expense from the original value that had the assets in the entries of the Company.

The company ABIVAX also agrees to take over the commitments, if any, taken by the Company within the framework of the previous operations of contribution or merger carried out by the company or made in favour of the company and placed under a preferential tax regime, and notably to substitute itself to this company for the reinstatement of capital gains which taxation has been differed in the latter.

In addition, the company ABIVAX and the Company undertake to attach to their declaration of results a statement in the format provided by the administration showing, for each item part of the transfer of assets and liabilities of this company, the necessary information for the calculation of the results of the subsequent assignment of the considered items, in accordance with article 54 septies I of the French Tax Code and article 38 quinquies of Annex III of the said code.

The company ABIVAX will register the capital gain from the non-depreciable assets items within the framework of the transfer of assets and liabilities of the Company and whose taxation was deferred, in the register provided in article 54 septies II of the French Tax Code.

2. V.A.T.

TRANSLATION FOR INFORMATION ONLY

In addition, the company ABIVAX in its own name and in the name of the Company, states to claim the tax exemption set out in article 257 bis of the French Tax Code as explained in the French Tax Guidance BOI-TVA-CHAMP-10-10-50-10 dated October 1, 2012, this operation taking the transfer of a universality of assets between two entities that are subject to VAT under the transferred universality.

In this framework, this VAT exemption will be applicable to the following:

- The transfer of new merchandises and other goods held as inventories;
- The transfer of investment tangible goods which have been subject to VAT deducted totally or partially at the time of the acquisition, intra-E.U. delivery, import or self-supply delivery;
- The transfer of investment intangible goods;
- The transfer of real estate asset and building land.

Pursuant to the French Tax Guidance BOI-TVA-DED-50-20-20 dated September 12, 2012, if on the day of the dissolution, a VAT credit is proved to be transferred to Company, ABIVAX it being automatically subrogated in all the rights and obligations, it will dispose of this credit on value added tax on the date where the Company legal existence will end. However, this transfer will be limited to the amount of VAT which results from the value of the assets transferred.

The company ABIVAX will also be subrogated with respect to the regularization of VAT deducted by the dissolved company as well as, if application, for the application of article 266, 1e, 268 or 257 A of the French Tax Code.

From a compliance standpoint, the total amount without taxes of the transfer will be on the tax return of each of the two companies subscribed for the period during which the operation is made. This amount will be mentioned on the line "Other non taxable operations" (« *Autres opérations non imposables* »).

3. Registration fees (*Droits d'enregistrement*)

The formality of registration will be conducted at the fixed rate (i.e. €375) by the sole shareholder, in accordance with Article 811 of the French Tax Code.

4. Other taxes

In general, the company ABIVAX expressly agrees to take on the Company's obligations in order to ensure the payment of all taxes, assessments or others taxes still due by the latter on the day of its dissolution.

Therefore, the sole shareholder approved the choice of the preferential tax regime set out in article 210 A of the French Tax Code in relation to the operation of dissolution mentioned above.

THIRD DECISION

The sole shareholder grants all powers and authority to the Managing Director, Mr. Ehrlich Hartmut, as well as any substituted person, in effect to:

- sign all deeds and undertakings within the scope of the corporate purpose until completion of the transfer of the Company's assets and liabilities to the company ABIVAX,
- record the date on which the transfer of assets by the Company to the sole shareholder will take place, draw up the relevant accounting documents relating to the status of the assets and liabilities transferred to the company ABIVAX and draw up and sign the tax return package,

TRANSLATION FOR INFORMATION ONLY

- carry out all legal proceedings and/or legal actions, whether as plaintiff or defendant, before all levels of jurisdiction and, in particular, in the event of opposition by a creditor,
- make any settlements – with or without payment – and grant any guarantees for the purpose of transferring the assets and liabilities to the sole shareholder, including by terminating contracts currently in force entered into by the Company,
- operate the bank account, including endorsing any cheques and commercial papers, signing any cheques, carrying out any bank transfers, and managing the closing of the account,
- collect from any authority or private or public service any letters, packages or telegrams sent to the Company,
- carry out all publication and filing formalities resulting from the above-mentioned decisions and notably request the removal of the Company from the Trade and Companies Register, and generally do whatever is necessary.

FOURTH DECISION

The sole shareholder grants all powers to the bearer of an original, copy or extract of the present minutes for the purposes of carrying out all required filings, formalities and publications.

WITTYCELL
Société par actions simplifiée au capital de 852.715 €
Siège social : 8b rue Gabriel Voisin 51100 Reims
484 030 366 RCS REIMS
« la Société »

DECISIONS DE L'ASSOCIE UNIQUE
PRISES PAR ACTE SOUS SEING-PRIVE
EN DATE DU 23 JUIN 2014

L'an deux mille quatorze, le 23 juin,

La société Abivax, société anonyme au capital de 66.550 €, dont le siège social est situé 5 rue de la Baume 75008 Paris, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 799 363 718, représentée par Monsieur Ehrlich Hartmut, directeur général,

Agissant en qualité d'associé unique et propriétaire de l'intégralité des 8.527.150 actions composant le capital de la Société,

Après avoir pris connaissance:

- d'un exemplaire des statuts de la Société.

A pris les décisions se rapportant à l'ordre du jour suivant :

- Dissolution sans liquidation de la Société en application de l'article 1844-5, alinéa 3, du Code civil,
- Décision à prendre en matière de régime fiscal applicable,
- Autorisation à donner au Directeur Général à l'effet de signer la déclaration de dissolution,
- Pouvoirs pour l'accomplissement des formalités légales.

PREMIERE DECISION

L'associé unique décide, par application des dispositions de l'article R.210-14 du Code de commerce et de l'article 1844-5 du Code civil, de dissoudre par anticipation la Société.

En conséquence, l'associé unique s'oblige à se conformer à toutes dispositions légales en vigueur en ce qui concerne les déclarations à faire pour le paiement de l'impôt sur les sociétés et de toutes autres impositions ou taxes résultant de la réalisation définitive de la présente dissolution ainsi qu'à se substituer aux obligations de la Société pour assurer le paiement de toute taxe, cotisation ou impôt restant éventuellement dû par cette dernière au jour de sa dissolution.

Puis l'associé unique déclare :

- Que, par application de l'article 1844-5 alinéa 3 du Code civil, cette dissolution entraîne la transmission universelle du patrimoine de la Société à la société ABIVAX sans qu'il y ait lieu à sa liquidation,
- Que les créanciers disposent d'un délai de 30 jours à compter de la publication de la dissolution dans un journal d'annonces légales pour faire opposition conformément à l'article 1844-5 alinéa 3 du Code civil,

- Que la dissolution de la société sera définitive et la transmission universelle du patrimoine aura pour date d'effet juridique et sera définitivement réalisée, en cas d'absence d'opposition des créanciers dans les conditions prévues par la loi,

Il est à cet égard convenu que la date d'effet de la transmission universelle du patrimoine de la Société intervienne à l'issue du délai d'opposition des créanciers, soit le 31 juillet 2014.

- Que la radiation de l'immatriculation de la Société sera requise dans le délai d'un mois à compter de la réalisation de la transmission du patrimoine conformément à l'article R.123-75 alinéa 4 du Code de commerce.
- Que la dissolution sans liquidation de la Société entraîne l'exigibilité du droit fixe de montant 375 euros prévu à l'article 811 du Code Général des Impôts, étant précisé que l'actif social n'est pas composé d'immeubles.
- Que la dissolution sans liquidation emporte transmission d'une universalité totale de biens au sens de l'article 257 bis du Code Général des Impôts. Dans ce cadre, les transferts de marchandises neuves et d'autres biens détenus en stocks, les transferts de biens mobiliers corporels d'investissement qui ont ouvert droit à déduction complète ou partielle de la TVA lors de leur achat, acquisition intracommunautaire, importation ou livraison à soi-même, les transferts de biens mobiliers incorporels d'investissement, les transferts d'immeubles et de terrain à bâtir sont dispensées de la taxe sur la valeur ajoutée. La société confondante est également subrogée à raison des régularisations de la taxe déduite par la société dissoute.

DEUXIEME DECISION

L'associé unique décide en outre que l'opération de dissolution susvisée aurait au plan fiscal un effet au 1^{er} janvier 2014. En conséquence, toutes les opérations effectuées à compter de cette date, par la Société, tant pour ce qui concerne l'actif que le passif ainsi que tous les engagements contractés par elles seront fiscalement réputées avoir été accomplies pour le compte de la société ABIVAX.

Les résultats bénéficiaires ou déficitaires, produits depuis le 1er janvier 2014 par l'exploitation des activités de la Société seront englobés dans le résultat imposable de la société ABIVAX.

La présente confusion de patrimoine retenant les valeurs comptables comme valeur d'apport des éléments de l'actif immobilisé de la Société, ABIVAX reprendra dans ses comptes annuels les écritures comptables de la Société en faisant ressortir l'éclatement des valeurs nettes comptables entre la valeur d'origine des éléments d'actif immobilisé et les amortissements et provisions pour dépréciation constatés. Elle continuera en outre, à calculer les dotations aux amortissements pour la valeur d'origine qu'avaient les biens apportés dans les écritures de la Société.

1. Impôts directs

La société ABIVAX déclare qu'elle est soumise à l'impôt sur les sociétés et décide expressément de soumettre l'opération de dissolution susvisée au régime de faveur visé par les dispositions de l'article 210-A du Code Général des Impôts, pour les besoins de l'impôt sur les sociétés.

En conséquence, les options et engagements relatifs à la présente décision s'établissent ainsi qu'il suit :

Par application de l'article 210 A du Code Général des Impôts, les plus-values nettes et les profits dégagés sur l'ensemble des éléments d'actif apportés ainsi que les provisions (autres que celles devenues sans objet) ne seront pas soumis à l'impôt sur les sociétés chez la société dissoute.

Aux fins de bénéficier de ces dispositions, la société ABIVAX s'engage expressément à :

- (a) Reprendre au passif de son bilan les provisions de la Société, dont l'imposition a été différée, le cas échéant, la réserve spéciale où la Société a porté les plus-values à long terme soumises antérieurement au taux réduit ainsi que la ou les réserves où ont été portées les provisions pour fluctuation des cours en application du sixième alinéa du 5° du 1 de l'article 39 du Code Général des Impôts ;
- (b) Se substituer, s'il y a lieu, à la Société pour la réintégration des résultats dont la prise en compte avait été différée pour l'imposition de cette dernière ;
- (c) Calculer les plus-values réalisées ultérieurement, à l'occasion de la cession des immobilisations non amortissables qui lui sont apportées d'après la valeur qu'elles avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la Société;
- (d) Réintégrer, le cas échéant, dans ses bénéfices imposables, dans les conditions et délais fixés par la loi, les plus-values dégagées par l'apport des biens amortissables de la Société et ce, en bénéficiant de l'étalement prévu par les dispositions légales

La cession d'un bien amortissable par la société ABIVAX entraînera l'imposition immédiate de la fraction de la plus-value afférente à ce bien qui n'aurait pas encore été réintégrée. En contrepartie, les amortissements et les plus-values ultérieurs afférents aux éléments amortissables seront calculés d'après la valeur qui leur a été attribué lors de la confusion de patrimoine ;

- (e) Inscrire à son bilan les éléments transférés autres que les immobilisations pour la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la Société. A défaut, la société ABIVAX comprendra dans ses résultats de l'exercice au cours duquel intervient l'opération, le profit correspondant à la différence entre la nouvelle valeur de ces éléments et la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société dissoute ;
- (f) Respecter les engagements de la société dissoute en ce qui concerne les actifs réévalués apportés. D'une manière plus générale, elle s'engage à se substituer à tout engagement de nature fiscale qui aurait pu être inscrit par la société dissoute concernant les biens apportés ;
- (g) Reprendre à son bilan les écritures comptables de la Société (valeur d'origine, amortissements, provisions pour dépréciation) et à continuer de calculer les dotations aux amortissements à partir de la valeur d'origine qu'avaient les biens dans les écritures de la Société.

La société ABIVAX s'engage également à reprendre à son compte les engagements souscrits, le cas échéant, par la Société dans le cadre de précédentes opérations d'apport ou de fusion effectuées par cette société ou faites au profit de cette société et placées sous le régime fiscal de faveur, et notamment à se substituer à cette société pour la réintégration des plus-values dont l'imposition a été différée chez ces dernières.

En outre, la société ABIVAX et la Société s'engagent à joindre à leur déclaration de résultat un état conforme au modèle fourni par l'administration faisant apparaître, pour chaque nature d'élément compris dans la transmission universelle du patrimoine de cette société, les renseignements nécessaires au calcul du résultat de la cession ultérieure des éléments considérés, conformément à l'article 54 septies I du Code Général des Impôts et à l'article 38 quindecies de l'Annexe III dudit Code.

La société ABIVAX inscrira les plus-values dégagées sur les éléments d'actifs non amortissables compris dans le cadre de la transmission du patrimoine de la Société et dont l'imposition a été reportée, dans le registre prévu à l'article 54 septies II du Code Général des Impôts.

2. T.V.A.

En outre, la société ABIVAX en son nom et celui de la Société, déclare se prévaloir de la dispense de taxation prévue par l'article 257 bis du Code Général des Impôts, telle que commentée par la doctrine administrative BOI-TVA-CHAMP-10-10-50-10 du 1^{er} octobre 2012, la présente opération emportant transmission d'une universalité totale de biens entre deux assujettis redevables de la TVA au titre de l'universalité transmise.

Dans ce cadre, sont dispensés de taxe sur la valeur ajoutée à l'occasion de cette dissolution sans liquidation :

- les transferts de marchandises neuves et d'autres biens détenus en stocks ;
- les transferts de biens mobiliers corporels d'investissement qui ont ouvert droit à déduction complète ou partielle de la TVA lors de leur achat, acquisition intracommunautaire, importation ou livraison à soi-même ;
- les transferts de biens mobiliers incorporels d'investissement ;
- les transferts d'immeubles et de terrain à bâtir.

Conformément à la doctrine administrative BOI-TVA-DED-50-20-20 du 12 septembre 2012 si, au jour de la dissolution, un crédit de TVA se révélait être à transférer à la Société, ABIVAX lui étant automatiquement subrogée dans tous ses droits et obligations, elle disposera de ce crédit de taxe sur la valeur ajoutée à la date où la Société cessera juridiquement d'exister. Toutefois, ce transfert sera limité au montant de la TVA qui serait résulté de l'imposition de la valeur des biens transmis.

La société ABIVAX est également subrogée à raison des régularisations de la taxe déduite par la société dissoute, ainsi que, s'il y a lieu, pour l'application des dispositions du e du 1 de l'article 266, de l'article 268 ou de l'article 257 A du Code Général des Impôts.

Sur le plan formel, le montant total hors taxe de la transmission sera porté sur la déclaration de TVA de chacune des deux sociétés souscrite au titre de la période au cours de laquelle elle est réalisée. Ce montant sera mentionné sur la ligne « Autres opérations non imposables ».

3. Droits d'enregistrement

La dissolution sans liquidation de la Société entraîne l'exigibilité du droit fixe d'un montant de 375 euros prévu à l'article 811 du Code Général des Impôts. La formalité d'enregistrement sera réalisée par la société ABIVAX.

4. Autres impôts et taxes

D'une façon générale, la société ABIVAX s'engage expressément à se substituer aux obligations de la Société pour assurer le paiement de toute taxe, cotisation ou impôt restant éventuellement dû par cette dernière au jour de sa dissolution.

En conséquence, l'associé unique approuve l'adoption du régime fiscal de faveur prévu à l'article 210 A du Code Général des Impôts au regard de l'opération de dissolution susvisée.

TROISIEME DECISION

L'associé unique confère tous pouvoirs et autorisations au Directeur Général, Monsieur Ehrlich Hartmut, ainsi qu'à toute personne qu'il pourrait se substituer, à l'effet de :

- réaliser tous actes et engagements entrant dans l'objet social et ce, jusqu'à la transmission complète du patrimoine de la Société à la société ABIVAX,

- constater la date à partir de laquelle s'opère la transmission du patrimoine de la Société à l'associé unique et établir les documents comptables relatifs à l'état des biens et des dettes transférés à la société ABIVAX, établir et signer la liasse fiscale,
- exercer toutes poursuites et/ou actions judiciaires, tant en demande qu'en défense devant tous degrés de juridiction et, en particulier, en cas d'opposition d'un créancier,
- transiger, compromettre avec ou sans paiement, accorder toute garantie à l'effet de permettre la transmission du patrimoine à l'associé unique, la résiliation des contrats en cours conclus par la Société,
- faire fonctionner le compte bancaire et, à cet effet, endosser tous chèques ou effets, signer tous chèques et effectuer tous virements, procéder à la clôture du compte,
- retirer de toutes administrations et de tous services publics ou privés les lettres, les colis, les télégrammes à l'adresse de la Société,
- accomplir toutes formalités de publicité et de dépôt consécutives aux décisions susvisées et notamment requérir la radiation de la Société au registre du commerce et des sociétés, et généralement, faire tout ce qui sera nécessaire.

QUATRIEME DECISION

L'associé unique confère tous pouvoirs au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes décisions pour accomplir toutes formalités de dépôts, publications, et autres qu'il appartiendra.



Associé unique
Société Abivax
Représentée par Monsieur Ehrlich Hartmut